

Bestyrelsesmøde 11/6- 18

Tilstede var Flemming, Søren, Per, Bjarne, Maria, Jørgen, Morten og Lars

Per

1) Kælderen: der har været mange møder med kommunen, de siger at i de gamle papirer står der at vi selv skal passe det indvendige. Lars har kontaktet kommunen for der er ikke skrevet noget i papirerne i den nye kommune.

Per vil sætte gang i undersøgelserne hvad det vil koste, med hensyn til dræn osv.

2) halfordeling der har været lidt kaos da der er flere som vil have de samme timer. der hvor skolen har booket. Per og Lars skal snakke med skolen.

3) Hjertestarter den fik vi ikke fra Tryk som vi havde søgt

4) Per har tjekket vores el forbrug vi bruger kun 1/3 af det vi brugte sidste år

5) Ladestation til tlf koster max 69 pr måned. Inden vi siger ja skal vi lige finde ud af hvordan man kan komme ud af det igen. Vi prøver den af for et 1 år

6) Hardi cup der skal bruges hjælpere per skriver ud til os om hjælp

7) Sk cup der bliver spurgt ind til penge til rengøring, andre haller for nogle penge.

Lars

8) Luna foreningen som skal op at stå i aftenen. Det er vigtigt at hallen og Luna har hvert sin Økonomi.

Luna har den udfordring at de ikke har nogen penge. Vi starter med at betale for deres generalforening . så trækker vi det fra de penge der er øremærket til udeområdet som vi har på kontoen.

9) Forpagtning af kantinen

Brian & Gitte Bliver

Evt næste møde mandag 13/8-18 kl 19.00